
Esquerra planta el ple de Ripoll per considerar que CiU no �s

transparent

Enric Cima (regidor d'Urbanisme per CiU) va dir que si no els sembla b� un

acord han d'anar-hi i dir-ho

Nancy Rovira, por taveu del grup municipal d«ERC a

Ripoll.

RIPOLL | X.V.

El grup municipal d'Esquerra a l'Ajuntament de Ripoll no va assistir

al ple extraordinari d'ahir a la nit. Segons ha explicat la regidora

Nancy Rovira (ERC) no es van presentar al ple, per considerar que

l'equip de govern de CiU no actua amb prou transpar�ncia en la

tramitaci� del sector del pla pel desenvolupament del sector de la

Devesa del Pla (antiga Preparaci�n T�xtil). Rovira es va queixar que

quan s'han d'aprovar tem�tiques referents a la urbanitzaci� del

sector del Pla, l'ajuntament convoca plens extraordinaris. Aquest fet, segons ella, fa que s'hagin de fer les

comissions informatives a corre-cuita. Rovira va recordar que fa pocs dies va tenir lloc un ple ordinari, pel qual

es van fer les comissions informatives.

Va valorar que el m�s normal hauria estat haver dut al ple ordinari la resoluci� de les alálegacions i l'aprovaci�

def initiva del conveni entre l'Ajuntament de Ripoll, la Preparaci�n T�xtil i l'Ag�ncia Catalana de l'Aigua.

No �s la primera vegada que ERC de Ripoll planta un ple extraordinari dedicat a la Devesa del Pla. Al mes

d'agost, els republicans no es van presentar a la sessi� per a l'aprovaci� def initiva del Pla de Millora Urbana de

l'antiga Preparaci�n T�xtil. En aquella ocasi� ja van denunciar que l'equip de govern actua amb nocturnitat i

obscurantisme en el proc�s per a la urbanitzaci� del sector de la Devesa del Pla.

El tr�mit aprovat ahir era un dels darrers perqu� l'Ajuntament pugui comen�ar la urbanitzaci� del sector en breu.

Es tractava de l'aprovaci� def initiva del conveni entre l'Ajuntament, la propietat de la Preparaci�n T�xtil i

l'Ag�ncia Catalana de l'Aigua per la connexi� de sanejament en alta a la urbanitzaci�. �s a dir, adequar la

depuradora i el clavegueram a les noves necessitats. L'acord va ser aprovat amb els vots de CiU, PSC i PxC.

El grup municipal de CiU a l'Ajuntament de Ripoll, en diverses ocasions, ha qualif icat d'irresponsabilitat

democr�tica la no assist�ncia del grup d'ERC als plens extraordinaris per a l'aprovaci� de tem�tiques referents a

la Devesa del Pla. El regidor d'Urbanisme, Enric Cima de CiU), ahir, va considerar que "pots no estar d'acord amb

un punt del ple, per� la teva obligaci� �s anar-hi i dir-ho",

En el ple anterior van aprovar la permuta d'uns terrenys situats al f inal del carrer N�ria que donen acc�s a un

solar que l�mita amb el sector. A par tir de la permuta l'Ajuntament podr� connectar el nucli urb� amb una zona,

en la qual s'hi preveu la implantaci� d'una �rea comercial de Mercadona. En aquest sentit, Enric P�rez (por taveu

del PSC) va indicar que la causa de la permuta era "obrir un acc�s de vehicles al p�rquing d'un supermercat"

La urbanitzaci� del sector del Pla persisteix des del tancament de la factoria de la Preparaci�n T�xtil al 2005. En

en un principi, van fer un pla, en el qual hi preveien la construcci� de 420 habitatges.

A par tir del 2011, quan va entrar l'actual equip de govern va tenir lloc un canvi de criteri. L'argument va ser que la

situaci� econ�mica havia canviat i que no eren necessaris tants d'habitatges. Llavors l'Ajuntament va rebaixar

de 420 a 15o la previsi� d'habitatges. Per altra banda, va decidir augmentar els terrenys dedicats a zones

comercials. Aix� doncs, el s�l per al comer� va passar de 13.000 m2 a uns 30.000 m2.
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